
Zápis Komise územního rozvoje 27. 8. 2021

Přítomni: Lepit, Šušlíková, Valehrach, Strnadová, Trněná, Žerava

Výhled na umístění antén na komíně Cukrovaru:

Výhledově je možné uvažovat o jejich odstranění v závěrečné fázi realizace areálu. Je vhodné vznést 
dotaz na operátory, jaký je jejich výhledový plán? Přichází v úvahu vzhledově a velikostně 
akceptovatelné zařízení, případně pohledově skryté?

Vyjádření k záměru BD Švehlova (investor J. Hrdlička): záměr zůstal nezměněn, pouze ubyla veřejná 
parkovací místa. Požadavky KUR na změnu záměru zůstávají stejné, ostatní požadavky záměru na 
infrastrukturu města jsou k projednání s vedením města.

BD Nádražní - přebudování 3RD: přesunuto na příští jednání

Strategie adaptace na změnu klimatu: připravena výzva pro podání nabídky, T: 8.9. do RM


